
 

 

 
 
Beantwoording vragen raadsleden 

 
Nummer DOC-24-809685 

Zaaknummer Z-23-482394 

Datum waarop de vraag is 
gesteld: 

8 maart 2024 

 
Fractie: 

 
Hart voor Medemblik 

 
Raadslid: 
 

 
R.H.W. Mensink 

Afdeling  

Onderwerp Raadsvragen HvM Camera Medemblikkerpad 

Portefeuillehouder  

Termijn beantwoording is 
30 dagen 

 

 
1.  Sinds wanneer staat deze camera hier? 

 

antwoord  De camera’s staan hier sinds 26 februari. 

 
2.  Tot wanneer blijft deze camera hier staan? 

 

antwoord  De camera’s hebben hier gestaan t/m 23 maart. Tijdens het uitlezen van de data bleek 
dat er een storing was geweest waardoor de provincie heeft besloten de camera’s 
langer te laten staan. Doel was namelijk twee volle weken gegevens op te nemen om zo 
een representatief beeld te krijgen.  

 
3.  Wie is verantwoordelijk voor de plaatsing, de gemeente of de provincie? 

 

antwoord  De provincie is verantwoordelijk voor de plaatsing. Dit is in overleg geweest met de 
gemeente als eigenaar van het fietspad. De gewenste locatie is door het 
onderzoeksbureau van de provincie bepaald. 

 
4.  Wat is het doel van deze camera? 

 

antwoord  Er waren twee camera’s geplaatst voor een verkeersonderzoek van de provincie. Eén 
camera heeft het aantal gebruikers van de oversteek in kaart gebracht, waarbij 
voetgangers, fietsers en bromfietsers/scooters zijn geteld. De tweede camera 
registreerde “het oversteekgedrag” en de tijd tussen het moment van oversteken en het 
passeren van het eerstvolgend voertuig na die oversteekbeweging.  
 
Aanleiding voor dit onderzoek is enerzijds inzicht te krijgen over feitelijke aantallen 
gebruikers van deze oversteek omdat hierover onduidelijkheid is. Anderzijds wil de 
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provincie nagaan of overstekers risico’s nemen bij het oversteken door bijvoorbeeld net 
voor een naderende auto of vrachtwagen de N240 over te steken. De provincie wil de 
uitkomsten van dit onderzoek benutten om de open vraag op tafel te leggen of deze 
oversteek dient te worden gehandhaafd. Dit is ook eerder beschreven in de 
beantwoording van vraag 3 van uw raadsvragen van 5 december 2023. 

 
5.  Is hierover gecommuniceerd naar onze inwoners? Zo ja, hoe en wanneer? Zo nee, 

waarom niet en bent u voornemens dit alsnog te doen? 
 

antwoord  Er is niet actief gecommuniceerd naar onze bewoners. Dit is een bewuste keuze 
geweest omdat dit de uitkomsten van het onderzoek zou beïnvloeden. Wanneer het doel 
van dit type onderzoeken vooraf bekend wordt gemaakt dan is de kans groot dat er 
meer gebruik van de oversteek wordt gemaakt om noodzaak van het behouden daarmee 
te onderstrepen. Daarnaast gaan gebruikers zich anders gedragen bij het oversteken 
(snel oversteken versus netjes wachten) wanneer zij zich bewust zijn van waar op wordt 
gelet bij het onderzoek. De resultaten van het onderzoek worden opgenomen in een 
feitelijk rapport dat later in het proces zal worden gedeeld. Dit is desgevraagd door de 
provincie ook toegelicht aan de dorpsraad. 
 

 


